
 

 

 

 

 

 
Tarnów, dnia 13 czerwca 2022 roku 

WRM.RSZ.0003.1.2022 

 
 
 
 
 
 
 
Pan Marek Ciesielczyk 

Radny Rady Miejskiej w Tarnowie 

 
 
 
Szanowny Panie, 
 
 
 W odpowiedzi na Pana zapytanie zawarte w piśmie z dnia 30 maja 2022 r., 
znak:KRM.0003.521.2022 w sprawie liczby osób pracujących na stanowiskach sanitariusz i salowa  
uprzejmie informuję, że w Specjalistycznym Szpitalu im. E. Szczeklika w Tarnowie nie ma osób 
zatrudnionych na takich stanowiskach. 
 
 
 
                              Z poważaniem 
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